

# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
2024-11-21

**Tid: 12:02**

**Plats: Styretrummet**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON VIA DISTANS
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
INFORMATIONANSVARIG	JAKOB FREDBY
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÈN
VICE ORDFÖRANDE FNOLLK	NINA EKLUND FRÅN §7 KORRIDOREN
ORDFÖRANDE SNF	NILS GRIMBECK
FLASK POST FOC	PER-OLA GRADIN
ORDFÖRANDE FARM	MIKAEL ERIKSSON

- §1 Mötets öppnande** Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:02!
- §2 Val av justerare** Nils Grimbeck väljs till justerare.
- §3 Val av sekreterare** Mikael Eriksson väljs till mötessekreterare.
- §4 Adjungeringar** Inga adjungeringar föreligger.
- §5 Runda bordet**
- §5.1 Kärnstyret* Alexander: Varit på SaFT. Det blev lite stressigt med exfys och dugga efteråt men kul att träffa andra lärosäten och diskutera.  
Marcus: Mental paus efter SaFT, inte så mycket förutom det. Snackat med remissgruppen för klimatneutral sektion vilket tagit tid.  
Elin E: Bara bra, varit på SaFT. Pratade SAMO-grejer med kuratorerna. På möte 3 av 4 idag, bara programråd kvar.  
Elin G: SaFT i helgen, det var kul, nu sjuk och röstproblem.  
Elias: SaFT. Det var väl kul. Haft möte med FIF men kommer mer om det sen.  
Jakob: Trött från SaFT. Skrivit nyhetsbrev och kollat på Matteredmost.
- §5.2 DP* Fejdar hårt i kalla fina Luleå.
- §5.3 F6* Bra med F6. Kul att vara på SaFT. Taggar BondgårdsGasque onsdag nästa vecka efter FARM-mässan.
- §5.4 SNF* Trött efter balen. FUM igår där kårappen diskuterades. Jobbat med åsiktsprogrammet samt lite internt med SNF. Fått nyttiga danska lärdomar.
- §5.5 Foc* Lugnt med FOC. Nya maskinen fungerar och säljer bra.
- §5.6 FARM* Bra aspning med stor uppslutning och mycket arbete inför mässan nästa vecka.
- §6 SaFT** I helgen var delar av styret på SaFT och träffade fysik-styren från andra universitet och högskolor. Där diskuterades det framförallt hur olika högskolor

fungerar. Inget jättegivande då man mest bara berättar om sig själv. Styret tar ändå med sig lite om hur man gör ett bra upplägg för ett eventuellt framtida ordföranderåd. Det diskuterades också alumnnätverk men det är mer upp till FARM att jobba med snarare än styret. Olika universitet organiserar sin ekonomi rätt olika så där fanns inte särskilt mycket att dra lärdom av. Det skedde även givande diskussioner om Mattermost, Lund har precis skaffat det och KTH har använt det länge.

## §7 Korridoren

Marcus följer upp incidenten med dörren mellan Focus och korridoren som gick sönder förra veckan. Den är nu felanmäld och kommer lagas.

## §8 Budget FIF

FIF har arbetat internt efter ett felaktigt budgetdokument på grund av bristande kommunikation. FIF har i dagsläget gjort utlägg för bland annat asplunchen och aspplaggstillverkningen som överskrider den faktiska budgeten. De vill nu flytta pengar i storleksordningen 3000kr från den ordinarie verksamheten till aspningen för att täcka upp överskottet. Det diskuteras att själva budgeten inte borde ändras men att vi kan bevilja överskridningen av budgeten bara för den här gången.

**Beslut:** Att bevilja överskridning av budgeten för FIF:s asp-arr hittills.

## §9 GDPR

Det lyftes en fråga om Fotons bilder men det är inget vi behöver ändra.

## §10 Äskningar

### §10.1 Kaffemaskin till Focus

FARM har äskat för att köpa nya perkulatorer till Focus då den gamla är trasig. En ny skulle kosta 5000 kronor och de tror detta hade gynnat bland annat sittningar på Focus och FARM-mässan. Det nämns att kaffemaskiner kan köpas in som Upprustning Focus istället för äskning varför äskningen avslås av budgettekniska skäl men det planeras att ändå köpa in kaffemaskiner enligt äskningen. Även vattenkokare planeras att köpa in i samma vända.

**Beslut:** Att avslå äskningen.

## §11 Övriga frågor

### §11.1 Val av institutionsrådsrepresentanter

Styret väljer årligen institutionsrådsrepresentanter till fyra institutioner. Till Rymd-, geo- och miljövetenskap samt Fysik ska vi välja en ordinarie representant till vardera institution och till Matematiska vetenskaper samt MC2 ska vi välja en suppleant till vardera institution. Det kommer inom kort göras inlägg i sektionens kommunikationskanaler om hur man söker uppdraget.

### §11.2 Söka till sektionsmedlem

En person som är medlem på annan sektion har hört av sig om möjligheten att bli medlem på vår sektionen. Enligt stadga ska man kontakta styret och TalP minst 6 dagar innan sektionsmötet om man önskar söka medlemskap. Personen uppmanas göra detta och sedan komma på nästa sektionsmöte.

### §11.3 Pris för porslinsuthyrning

F6 har blivit kontaktade av externa parter som vill hyra porslin och undrar vad det borde kosta. Kårrestaurangen tar ca 3kr/objekt. Det sägs att ett rimligt pris för vårt porslin skulle kunna vara 1kr/objekt. F6 har ansvar över porslinet och får själva bestämma pris men 1kr/objekt anser styret är en bra riktlinje.

## §12 Mötets avslutande

Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:02!

# Signature page

This document has been electronically signed  
using eduSign.

eduSign